
Zápis ze schůze Unie rodičů  29. 9. 2020 

 

1. Finance UR 

Členské příspěvky od rodičů. Na třídních schůzkách se v hotovosti vybralo xxx Kč. Peníze budou 

vloženy na účet Unie rodičů u Fio banky, kde je možné je nahlížet (transparentní účet). Dále je 

možné na tento účet 2100215921/2100 posílat členské příspěvky ve výši 300 Kč nebo 600 Kč 

bezhotovostně. Nejpozději do konce listopadu, abychom mohli plánovat výdaje pro tento školní 

rok. Členské příspěvky platí 1 rodič nebo 2 rodiče (podle vlastního uvážení). Na počtu dětí ve škole 

výše příspěvku nezávisí. Při platbě je potřeba uvádět jméno žáka a třídu. Celkový zůstatek na účtu 

je xxx Kč. 

2. Škola a případná omezení výuky z důvodu koronaviru 

Informace od paní ředitelky: Po technické stránce je škola na případnou výuku online připravena. 

V případě žádosti je připravena sociálně slabším rodinám i zapůjčit koncové zařízení. Připojení 

k internetu musí každá rodina řešit samostatně. Vyučující jsou pro online výuku zabezpečeni. Pokud 

to bude potřeba, tak bude výuka probíhat v aplikaci Google Classroom. Žáci jsou s tímto prostředím 

průběžně seznamováni při výuce, aby ho uměli obsluhovat. Všichni žáci mají zřízeny školní e-mailové 

schránky pod doménou Gmail.com, aby byly kompatibilní s Google  aplikacemi. pro 1.-3. ročníky mají 

povinně heslo k dispozici i rodiče, 4.-9. třída by již obsluhu měla zvládat samostatně.  

3. Možnost podpory většího projektu ve škole 

S ohledem na to, že původně plánovaná přístavba nad jídelnou se nejspíše v brzké době nebude 

realizovat, by bylo vhodné rozšířit využitelné prostory školy o prostor na dvoře mezi družinami a 

tělocvičnou. Mělo by tam vzniknout zastřešení typu pergola a mobilní nábytek zejména k sezení. 

Nabízí se možnost tuto realizaci podpořit z Unie rodičů jednak formou finančního příspěvku a 

případně formou brigády zájemců z řad rodičů. Projednáme na příští schůzi delegátů. 

4. Rodičovské kavárny 

Tradiční osvětové semináře pro rodiče „Rodičovské kavárny“ (RK) na jaře neproběhly (koronavirus). 

Rádi bychom v těchto akcích pokračovali. Zvažuje se online forma – webinář. Nabízejí se aktuální 

témata: „Dítě v síti“ a „Distanční vzdělávání/sociální izolace“. Paní ředitelka prověří dostupnost 

vhodných lektorů. Rádi bychom ještě na podzim. Od příštího roku budou na tyto akce omezené 

zdroje financí z projektu Šablony. Podle zájmu budeme zvažovat financování z prostředků UR 

(zejména odměny lektorům). RK na téma „školní stravování“ není vhodné pro online formu.  

5. Stravování 

Školní jídelna s ohledem na zvýšené hygienické požadavky v souvislosti s koronavirem nemůže 

nabízet 2 jídla, protože by se výdej nestíhal. Nabízená jídla jsou volena tak, aby (pokud možno) 

neklesal počet strávníků. Jedná se zpravidla o tzv „1“, protože jídla „2“ si zpravidla volilo jen velmi 

málo dětí. Nejedná se tedy o odklon z trendu nabízet především zdravá jídla, ale vynucené omezení 

nabídky. 

6. Individuální žádosti vyučujících o podporu z UR 

Z finanční podpory z Unie rodičů v minulém školním roce byly uhrazeny pomůcky popř. aktivity, o 

které si požádali někteří vyučující. Letos již několik vyučujících požádalo o financování dalších 

pomůcek. Do příští schůze delegátů UR zjistíme případný zájem i u dalších vyučujících a projednáme 

případnou podporu. Škola zajistí prezentaci/fotodokumentaci financovaných věcí z minulého roku, 

abychom mohli informovat rodiče. 



7. Jiné 
 Někteří rodiče žádají o zajištění informovanosti ohledně dodržování dopravních předpisů 

v okolí školy při dovozu/odvozu žáků do/z školy.  

Zejména jízda v protisměru, zastavování na přechodu apod. 

 Bude sběr papír? Je to otázka priorit. Dnes jsou důležitější věci k řešení. Dále je to otázka 

zájmu „sběrných surovin“ o výkup. 

 Přístup do budovy školy není v plánu měnit. S případným vstupem na čip se nepočítá 

zejména z důvodu vysokých pořizovacích nákladů. Pokud by měl někdo pocit nedostatečné 

bezpečnosti ve škole, může klidně kontaktovat paní ředitelku. Zatím obdobné signály nejsou. 

 Poznámka k výuce plavání: některým dětem je při výuce zima, když dlouho čekají na břehu. 

 Cyklodoprava do školy. Na dvoře z levé strany budovy školy (před zubní ordinací) byl nově 

instalován kolostav pro parkování jízdních škol. V dohledé době budou uživatelé (žáci a 

učitelé) vybaveni čipem, který bude zabezpečovat vstup do tohoto prostoru. Další aktivity 

související se zapojením školy do projektu podpory využívání jízdního kola jako dopravního 

prostředku pro jízdu do školy se zatím odložily zejména z důvodu koronavirových omezení. 

Jedná se o projekt, který realizuje spolek Kolem na kole, z.s. (Roman Meliška, Honza Cindr). 

 

8. Příští schůze – důležité! 

Na příští schůzi 8. 12. od 17:00 je plánováno zejména: 

 Volba nového vedení Unie rodičů (předseda, místopředseda). Zvažte prosím kandidaturu do 

těchto funkcí. Případní zájemci se mohou obracet na současného předsedu (Petr Kasal, 

kasape73@gmail.com) nebo na paní ředitelku Pavlíkovou. 

 Projednání a schválení využití finančních prostředků UR pro letošní školní rok. 

Žádám delegáty o hojnou účast, abychom byli usnášeníschopní. 

 

Zapsal: Petr Kasal 

Zápis bude rozeslán delegátům za jednotlivé třídy, vedení školy a zveřejněn na webových stránkách 

Unie rodičů https://unie5zsmb.webnode.cz/zapisy-ze-schuzek/ . 
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